

Media Advisory

Directorate of Communication

Ref: MA038b09

Tel. +33 (0)3 88 41 25 60

Fax +33 (0)3 88 41 39 11

Internet: www.coe.int

e-mail: pressunit@coe.int



47 member States

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav
Republic of
Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Council of Europe Film Award (FACE) to be presented by Maud de Boer-Buquicchio

Date: 18 April 2009, 8 pm

Place: "Lütfi Kırdar Kongre ve Sergi Sarayı" Harbiye, Istanbul

Organisation: Council of Europe, on the occasion of the [Istanbul Film Festival](#)

Description: Presentation of the third Council of Europe Film Award (FACE) by Maud de Boer-Buquicchio, Deputy Secretary General, at the closing ceremony of the 28th Istanbul International Film Festival. The FACE Award is presented every year, on the occasion of the Istanbul Festival, to the director of a film that raises public awareness of human rights issues and fosters a better understanding of their importance. It includes a sculpture in bronze and a cash prize of €10 000, partly financed by [Eurimages](#), the Council of Europe support fund for the co-production, distribution and exhibition of European cinematographic works.

[Further information and list of films in competition.](#)

Press contacts:

Can Fişek, Council of Europe Press Division

Tel. +33 (0)6 75 65 03 41; can.fisek@coe.int

Seyfi Taşhan, Council of Europe press correspondent in Turkey

Tel. +90 (0)312 266 28 45 ; Mob +90 (0)532 671 26 45 ; tashan@bilkent.edu.tr

Le Prix du Film du Conseil de l'Europe (FACE) sera remis par Maud de Boer-Buquicchio

Date: 18 avril 2009, 20h00

Place: "Lütfi Kırdar Kongre ve Sergi Sarayı" Harbiye, Istanbul

Organisation: Le Conseil de l'Europe, dans le cadre du [Festival du film d'Istanbul](#)

Description: Remise par Maud de Boer-Buquicchio, Secrétaire Générale Adjointe, du 3ème Prix du Film du Conseil de l'Europe (FACE) lors de la cérémonie de clôture du 28ème Festival International du Film d'Istanbul. Le Prix FACE est décerné chaque année, dans le cadre du Festival d'Istanbul, à un réalisateur qui a su particulièrement sensibiliser le public aux questions des droits de l'homme et ainsi contribué à mieux en faire comprendre l'importance. Il se compose d'une sculpture en bronze et d'un prix en espèces de dix mille euros, financé en partie par [Eurimages](#), le Fonds du Conseil de l'Europe pour l'aide à la coproduction, à la distribution et à l'exploitation d'oeuvres cinématographiques européennes.

[Plus d'informations et liste des films en compétition.](#)

Contacts presse :

Can Fişek, Division de la Presse du Conseil de l'Europe

Tél. +33 (0)6 75 65 03 41 ; can.fisek@coe.int

Seyfi Taşhan, Correspondant de presse du Conseil de l'Europe en Turquie

Tél. +90 (0)312 266 28 45 ; Mob +90 (0)532 671 26 45 ; tashan@bilkent.edu.tr

To receive our press releases by e-mail, contact: Council.of.Europe.Press@coe.int